

Olivier Paquier is Global Head of ETF Sales at AXA Investment Managers. Prior to joining AXA IM in January 2023, Olivier led JP Morgan Asset Management's ETF Distribution team for continental Europe before being appointed Head of EMEA Distribution for ETFs. Before that, Olivier was in charge of SPDR ETF distribution in France, Monaco, Spain and Portugal at State Street, covering all client types whether institutional or intermediaries. He also led the distribution team in France for State Street Global Advisors, covering active and passive strategies. Olivier started his career in 2007 at NYSE Euronext as a Product Manager working on ETFs, warrants and certificates. He joined Amundi in 2008 as Product Specialist on ETFs. Olivier holds a Master's degree from the Sorbonne University (Paris) and an MBA from the Paris School of Business.

Olivier Paquier ist Global Head of ETF Sales bei AXA Investment Managers. Vor seinem Wechsel zu AXA IM im Januar 2023 leitete er das ETF-Vertriebsteam von JP Morgan Asset Management in Kontinentaleuropa, bevor er zum Head of EMEA Distribution for ETFs ernannt wurde. Davor war er bei State Street für den Vertrieb von SPDR ETFs in Frankreich, Monaco, Spanien und Portugal zuständig, wobei er alle Kundentypen, ob institutionelle oder Intermediäre, abdeckte. Außerdem leitete er das Vertriebsteam in Frankreich für State Street Global Advisors, das aktive und passive Strategien abdeckt. Olivier Paquier begann seine Karriere 2007 an der NYSE Euronext als Produktmanager für ETFs, Optionsscheine und Zertifikate. Im Jahr 2008 kam er als Produktspezialist für ETFs zu Amundi. Er hat einen Master-Abschluss von der Universität Sorbonne (Paris) und einen MBA von der Paris School of Business.